
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 05.10.2021 kl. 18.30 

Sted: Klubben 

Deltagere:  Bestyrelse, sportschef (fraværende: Michelle og Lars) (ref. Claus) 

Dagsorden 

Indledningsvist blev det drøftet, at Ann Svendsen er udtrådt af bestyrelsen, og at Søren Døygård udtræder d. 

01.11.2021. Vi skal forsøge at finde nye kandidater til opstilling på generalforsamlingen.  

1. Godkendelse af dagsordenen: Nyt punkt 5 om udskydelse af licensansøgning, øvrige punkter rykker. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 10.08.2021: Godkendt. 

3. Status på hold og spillere herunder ny omgang børnebold.  

• Børnebold er udskudt til foråret 2022 grundet manglende tid i DBU.  

• DS1 er meget udfordret af skader, sygdom og udmeldelser. DS1 vil gerne holde vinterpause for 

at restituere sig.  

• U18 har max. 14 tilmeldte til kampe. Vi skal søge muligt wildcard til U18-DM, som vil medføre 

ture til Jylland/Fyn. Budget skal laves med evt. tilskud fra DBU.  

• Der bliver ikke vinterbold for DS og U18.   

• U16 vil ansøge om deltagelse i Øst 2 og U14 i Øst 1.  

• Brian bliver cheftræner for U14 1 fra jul med Ramus som assistenttræner.  

4. Status på trænerbemandingen herunder kurser og budget 

• Ny DS2 træner begynder i nær fremtid. DS-træner Lars har valgt at sige op, og der laves åbent 

opslag efter en ny DS1 træner. Brian taler med Lars om fratrædelsestidspunkt og overlevering i 

dag eller i morgen. 

• Børneudviklingstræner Nicolas begynder i uge 44 og vil desuden skulle træne U12 om 

mandagen. 

• Forslag om godtgørelse til de frivillige forældre-cheftrænere på U11-13 som kompensation for 

merarbejdet afledt af trænermanualen/licensarbejdet. Brian laver aftaler med U11-, U12-, U13-

cheftrænerne og Rasmus, U14 om godtgørelse i niveau 5-10.000 kr. med virkning fra august 

2021. 

5. Forslag om at udskyde ansøgning om ungdomslicens med et år. Det blev besluttet at udskyde 

ansøgningen, idet Brian skal bruge et år som 11-mandstræner for at kunne søge om optagelse på A-

træner/UEFA A-uddannelsen.  

6. Lokalprioriteret sport/klub, fysiske øvelser jf. mail af 18.08.2021. Brian udfylder. 

7. Evaluering af RBE-samarbejdsaftalen. Fysioterapiordningen fungerer ikke godt nok, vi bør have 

vores egen ordning. Brian udarbejder en idealmodel og spørger Jan Lenander om prisen. 

8. Hvordan får vi klubarbejdet gjort, når medlemmerne ikke vil, jf. mail d. 15.09.2021? En betalt 

arbejdende formand/forretningsfører blev principgodkendt. Kontingentniveau skal diskuteres, og 

budget for 2022 udarbejdes. Forslaget skal på førstkommende generalforsamling. 

9. Status på projekt nyt klubhus. Dan orienterede om projektets status, og vi går i gang med 

fundraising.  

10. Høringssvar på Roskilde Kommunes budget 2022, jf. mail d. 15.09.2021. Orientering. 



 

 
 

11. Overvejelser om at ændre navn for også at virke interessant for unge/kvinder? Forskellige 

muligheder f.eks. RPF før U14 og Roskilde Q for 11-mandshold (ungdom og senior) samt Fortuna 

Roskilde. Forslaget behandles igen på næste bestyrelsesmøde. 

12. Næste bestyrelsesmøde. Tirsdag d. 09.11. 18.30. 

13. Eventuelt 

a. Klagen over tildeling af kunsttider blev drøftet. 

b. Det skal undersøges, om spillere med lang transport fra f.eks. København kan få en form for 

godtgørelse. 

c. Forslag om Tåstrup-modellen i sponsor klub 2630. 

d. En fra bestyrelsen bør deltage i årgangsmøderne fra U14 og til DS. 

e. Brian foreslår deltagelse i Vildbjerg Cup for U16 og U18 i 2022. 

f. Juleafslutningstræning med blandede hold og æbleskiver for 8-mand og ned. Holdlederne 

på de respektive hold/årgange opfordres til at stå for arrangementet. 

g. DS ønsker mere opmærksomhed om deres kampene. En kampsøndag et par gange om året 

med deltagelse af alle hold skal overvejes. 

h. Lars havde fremsendt forespørgsel om kørepenge til ungtræner Liva, som havde kørt til en 

kamp. Konklusionen blev, at vi fortsat ikke giver kørselstilskud. Det er forældrene, der må 

stå for kørslen. De kan evt. skillinge sammen til Liva, eller måske kan deres årgangskasse 

betale, hvis Livas kørsel skyldtes ekstraordinære omstændigheder. 
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